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stellte mich, trat

ἔ-στη-ν στῶ σταίη-ν στῆ-ναι ἵσταμαι χαίρω

ἔ-στη-ς στῇ-ς σταίη-ς στῆ-θι στήσομαι χαιρήσω

ἔ-στη στῇ σταίη στή-τω ἔστην ἐχάρην

ἔ-στη-μεν στῶ-μεν σταῖ-μεν στά-ς, στά-ντος ἕστηκα κεχάρηκα

ἔ-στη-τε στῆ-τε σταῖ-τε στῆ-τε στᾶ-σα, στά-σης ἑστήξω freue mich

ἔ-στη-σαν στῶ-σι(ν) σταῖ-εν στά-ντων στά-ν, στά-ντος stelle mich, trete

ging             

ἔ-βη-ν βῶ βαίη-ν βῆ-ναι βαίνω φθάνω

ἔ-βη-ς βῇ-ς βαίη-ς βῆ-θι βήσομαι φθήσομαι

ἔ-βη βῇ βαίη βήτω ἔβην ἔφθην/ -ασα

ἔ-βη-μεν βῶ-μεν βαῖ-μεν βά-ς, βά-ντος βέβηκα ἔφθακα

ἔ-βη-τε βῆ-τε βαῖ-τε βῆ-τε βᾶ-σα, βά-σης gehe, schreite komme zuvor

ἔ-βη-σαν βῶ-σι(ν) βαῖ-εν βά-ντων βά-ν, βά-ντος

entlief

ἀπ-έ-δρᾱ-ν ἀπο-δρῶ ἀπο-δραίη-ν ἀπο-δρᾶ-ναι ἀποδιδράσκω ἁλισκομαι

ἀπ-έ-δρᾱ-ς ἀπο-δρᾷ-ς ἀπο-δραίη-ς ἀπο-δρᾶ-θι ἀποδράσομαι ἁλώσομαι

ἀπ-έ-δρᾱ ἀπο-δρᾶ ἀπο-δραίη ἀπο-δρά-τω ἀπέδραν ἑάλων/ ἥλων

ἀπ-έ-δρᾱ-μεν ἀπο-δρῶ-μεν ἀπο-δραῖ-μεν ἀπο-δρά-ς, -ά-ντος ἀποδέδρακα ἑάλωκα

ἀπ-έ-δρᾱ-τε ἀπο-δρᾶ-τε ἀπο-δραῖ-τε ἀπο-δρᾶ-τε ἀπο-δρᾶ-σα, -ά-σης entlaufe werde gefangen

ἀπ-έ-δρᾱ-σαν ἀπο-δρᾶ-σι(ν) ἀπο-δραῖ-εν ἀπο-δρά-ντων ἀπο-δρά-ν, -ά-ντος

floss Die Formen von ἐρρύην sind mit denen der regelmäßigen Verben identisch (wie ἐλύθην oder ἐβλάβην).

ἐ-ρρύη-ν ῥυῶ ῥυείη-ν ῤυῆ-ναι ῥέω σβέννυμαι

ἐ-ρρύη-ς ῥυῇ-ς ῥυείη-ς ῥυήσω σβήσομαι

ἐ-ρρύη ῥυῇ ῥυείη ἐρρύην ἔσβην

ἐ-ρρύη-μεν ῥυῶ-μεν ῥυεῖ-μεν ῤυεί-ς, ῤυέ-ντος ἐρρύηκα ἔσβηκα

ἐ-ρρύη-τε ῥυῆ-τε ῥυεῖ-τε ῤυεῖ-σα, ῤυεί-σης fließe erlösche

ἐ-ρρύη-σαν ῥυῶ-σι(ν) ῥυεῖ-εν ῤυέ-ν, ῤυέ-ντος

erkannte γιγνώσκω βιόω

ἔ-γνω-ν γνῶ γνοίη-ν γνῶ-ναι γνώσομαι βιώσομαι

ἔ-γνω-ς γνῷ-ς γνοίη-ς γνῶ-θι ἔγνων ἐβίων

ἔ-γνω γνῶ γνοίη γνώ-τω ἔγνωκα βεβίωκα

ἔ-γνω-μεν γνῶ-μεν γνοῖ-μεν γνού-ς, γνό-ντος ἔγνωσμαι lebe

ἔ-γνω-τε γνῶ-τε γνοῖ-τε γνῶ-τε γνοῦ-σα, γνού-σης ἐγνώσθην

ἔ-γνω-σαν γνῶ-σι(ν) γνοῖ-εν γνό-ντων γνό-ν, γνό-ντος γνωσθήσομαι

versank

ἔ-δυ-ν δύω δυ-ίη-ν δῦ-ναι δύομαι φύομαι

ἔ-δυ-ς δύῃ-ς δυ-ίη-ς δῦ-θι δύσομαι φύσομαι

ἔ-δυ δύῃ δυ-ίη δύτω ἔδυν ἔφυν

ἔ-δυ-μεν δύ-ω-μεν δυ-ῖ-μεν δύ-ς, δύ-ντος δέδυκα πέφυκα

ἔ-δυ-τε δύ-η-τε δυ-ῖ-τε δῦ-τε δῦ-σα, δύ-σης versinke bin (von Natur)

ἔ-δυ-σαν δύ-ω-σι(ν) δυ-ῖ-εν δύ-ντων δύ-ν, δύ-ντος
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